
Substantiv med 

uregelmessige former 

i flertall



Gruppering av ord

Betydning

Likhet i form



Ord for slektninger

en bror             broren

ei/en datter      datteren/dattera

en far               faren

ei/en mor         moren/mora

ei/en søster      søsteren/søstera

uten entall:

brødre                  brødrene

døtre/døtrer          døtrene

fedre                     fedrene

mødre/mødrer       mødrene

søstre/søstrer        søstrene

søsken        

søsknene/søskena

foreldre        

foreldrene/foreldra     



Ord for kroppsdeler

en fot                foten

ei/en hånd(hand) 

hånda/hånden(handa)

et kne               kneet

ei/en tann         tanna/tannen

ei/en tå             tåa/tåen

et øye               øyet 

føtter             føttene

hender           hendene

knær/kne       knærne/knea

tenner            tennene

tær                 tærne

øyne/øyer      

øynene/øyene/øya



Andre grupper



Vokalendring entall – flertall: a - e
en mann              mannen 

ei/en and             anda/anden

en hovedstad     hovedstaden

ei/en kraft           krafta/kraften

ei/en natt            natta/natten

ei/en rand           randa/randen

ei/en stang          stanga/stangen

ei/en strand        stranda/stranden

ei/en tang           tanga/tangen

menn/mann*         mennene

ender                      endene

hovedsteder           

hovedstedene

krefter                     kreftene

netter                      nettene

render                      rendene

stenger                    stengene

strender                   strendene

tenger                       tengene



Vokalendring entall – flertall: o - ø
ei/en bok        boka/boken

en bonde        bonden

ei/en bot         bota/boten

en fot              foten

ei/en glo         gloa/gloen

ei/en klo         kloa/kloen

ei/en not         nota/noten

ei/en rot          rota/roten

bøker             bøkene

bønder           bøndene

bøter              bøtene

føtter              føttene

glør                 glørne

klør                 klørne

nøter               nøtene

røtter              røttene



Vokalendring entall – flertall: e - æ

et tre                treet

et håndkle       håndkleet

trær/tre             trærne/trea

håndklær          håndklærne



Vokalendring entall – flertall: å - e

ei/en gås          gåsa/gåsen gjess           gjessene



Vokalendring entall – flertall: u - y

ei/en ku     kua/kuen kuer/kyr             kuene/kyrne



Hankjønns- og hunnkjønnsord 

uten endelse i ubestemt form 

flertall
en feil             feilen

ei/en lus         lusa/lusen

en maur         mauren

en meter        meteren

ei/en mus      musa/musen

en mygg        myggen

en rein           reinen

ei/en ski        skia/skien

en sko            skoen

en ting           tingen

feil            feilene

lus            lusene

maur        maurene

meter       meterne

mus          musene

mygg        myggene

rein           reinene

ski             skiene

sko(skor)  skoene(skorne)

ting           tingene



Disse ordene for mål og penger 

bøyes på samme måten:

en centimeter, en kilometer, en mil, en fot, en liter, en 

hekto, en kilo, en cent, en dollar, en gylden, en kopek, en 

lire, en mark, en pfennig, en shilling, en yen



Nøytrumsord på -um

- Mange ulike bøyningsendelser i flertall

- Noen bøyes regelmessig, f.eks.

et album       albumet

et punktum  punktumet

et vakuum    vakuumet

et unikum     unikumet

et volum        volumet

album/albumer            albumene/albuma

punktum/punktumer  

punktumene/punktuma

vakuum/vakuumer      

vakuumene/vakuuma

unikum/unikumer        

unikumene/unikuma

volum/volumer             

volumene/voluma



De uregelmessige kan deles i to 

grupper: 
1.) -a ub.fl; -aene b.fl.

faktum       faktumet 

Slik bøyes også:

annuum, antibiotikum, kvantum, narkotikum, plenum, votum

2.) valgfritt -a/-umer ub.fl. 

visum     visumet visa/visumer     

visaene/visumene/visuma 

Slik bøyes også:

depositum, futurum, maksimum, minimum, serum, ultimatum

fakta     faktaene



Ord på -eum og -ium 
De fleste mister -um- stavelsen når de bøyes

museum       museet

medium        mediet

studium        studiet

museer         museene/musea

medier          mediene/media

studier          studiene/studia

*Aluminium og kalsium har ikke 

flertallsformer, de bøyes 

regelrett i b.en. 



.


